
Samfundsmøte 09.03.2024 kl. 18:00
Samfundsmøte: Du sa ikke nei

1. Møtet er Satt

Kl 18:07

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes ved akklamasjon slik den foreligger.

3. Styret informerer

Samfundet har gått i 8. Mars tog!

Neste lørdag er det festmøte nybygg, da skal vi votere over
navn til de nye lokalene.

Vi har en ny leder, Rami, som skal ta opp styre. Søknadsfristen
er 12. Mars. Bare å ta kontakt for en uforpliktende prat eller om
man ønsker å søke. All informasjon om dette finner du på
facebook og på samfundet.no.

4. Åpen talerstol

Ingen ytringer.

5. Sofaprat

6. Pause

7. Kunstnerisk Innslag ved Snaustrinda

8. Sofaprat med spørsmål

Tormod: Hvordan er straffeloven og hva som kreves i andre situasjoner, feks om
jeg ønsker å kutte ned naboens trær, hva kreves da for at jeg skal få lov til det?

Martine: Medlem, første gang på talerstolen, statistikken sier at ⅕ kvinner har
eller blir voldtatt. Hva kan man gjøre når en vennine eller en kompis blir utsatt
for en voldtekt?

Hill: Dere sa at toget står på stasjonen nå, og at nå er tiden for å påvirke hvilken
retning lovgivingen tar. Hvordan kan man påvirke?

Sara: Medlem, første gang på talerstolen, hvordan påvirker en samtykkelov folk
som ikke ønsker å bli sett, feks ikke har lovlig opphold?



Ivar: Hva er grunnen til at man ikke har ja betyr ja OG nei betyr nei? Kun ja er ja
og ikke noe mer, da kan man vel få en utfordring mtp tilbaketrekking av
samtykke feks?

Brage: Medlem, Hvordan kommer den nye samtykkeloven se ut med tanke på å
få folk dømt for utførte voldtekter?

Sunniva: Medlem, første gang på talestolen, hvordan er det egentlig å være jurist
eller forsvarer for noen som er anklaget for noe såpass alvorlig som voldtekt?

Hill Irene: Ikke medlem, andre gang på talerstolen. En endring av loven vil jo
favne flere under straffelovgivingen. Vil en endring av loven også virke
prevantivt, i forstand at færre voldtar fordi de da vet at det er en voldtekt?

Karen: Medlem, første gang på talerstolen, nevnt flere ganger i kveld at voldtekt
ofte skjer når det bare er to personer i rommet, hvordan jobber man med å
samle inn beviser i de situasjonene?

10.Behandling av Resolusjonsforslag

Forslaget:

Studentersamfundet samlet til Samfundsmøte 9 mars 2024 mener at Norge må

innføre en samtykkelov basert på “bare ja-er-ja” modellen. Denne modellen

krever at kun et ja er nok for å få samtykke, noe som vil beskytte overgrepsofre i

større grad enn det gjøres i dag og med en “nei er nei”-modell. En samtykkelov

må baseres på at bare ja er ja og vil gjøre det lettere for ofre å anmelde og bli

ivaretatt. Det vil også hindre forvirring eller diskusjon rundt om ofret faktisk har

sagt nei, eller bare har fryst til i situasjonen.

Forslaget er fremmet av medlemmer Hannah Kleiven, Serena Guler, Kasper Søreide,

Jennifer Shala og Lea Lauvland Longva.

Ingen innlegg

Votering:

103 for, 0 mot, 0 blanke

Forslaget går gjennom <3

11. Eventuelt & Kritikk av møtet

Ivar: Synes folk i trondheim er veldig dårlig til å gi plass til de som skal av bussen
før de selv går på. Folk i trondheim er dårlige til å gi plass generelt.



Jonas: Honnør til et veldig godt forberedt resolusjonsforslag og snau som kom
akkruatt i tide for å stemme.

Dette markerer også en uke til kronerullingen avsluttes, vi mangler litt over 100k
for å ha samla inn 3 mill totalt. Er stipend i mellomtiden, så yea.

Elise: Medlem, første gang på talerstolen. Jævlig bra at det ble stemt ja og at
snaustrinda rakk det og også stemte ja.

Tormod: Småpirk, ved votering som dette er det jo alminnelig flertall, det betyr
at det kun trenger å være flere for enn mot, og at blanke ikke er relevante?

Sveinung: Medlem, på samfundet har vi hatt den tolkningen av alminnelig flertall
at det er flere for enn mot og avholdene til sammen.

12. Møtet er hevet

Kl 19:58.
Man takker de som takkes skal.

Sign:


